
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 14. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 17
Vil ministeren sikre, at dyrlæger i fremtiden får bedre mulighed for kun at udle-
vere den nødvendige mængde antibiotika og dermed mindske risikoen for
overforbrug og videresalg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Dyremose (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på kfchdy@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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